
  

Geachte raad,

Naar aanleiding van de vergadering betreffende AZC molenwiek, van maandag 12 
september van 20.00  -  23.00 , bijgaand onze reactie: 

Wij maken ons zorgen over welke procedure er wordt gevolgd, is dit een oriënterende 
fase? Daarnaast vragen wij ons af hoelang deze procedure gaat duren, met andere 
woorden; hoever zijn we?

Voor wat het bestemmingsplan vragen we ons af welk bestemmingsplan de bestaande 
is en wanneer dit dan gewijzigd wordt en of dit dan een tijdelijke bestemming of 
definitief wordt.  

Worden de omliggende bedrijven betrokken bij de bestemmingswijziging. Zij gaan 
immers de gevolgen hiervan ondervinden. 

De huidige eigenaar en belanghebbende van het pand willen al jaren een 
woonbestemming op Groningenweg 6 en is niet van plan het pand te verkopen. Er 
gaan nu veel kosten gemaakt worden door het COA en door Gemeente Gouda 
zonder uitzicht van een permanente locatie. 

Kunt u aangeven hoe de omliggende bedrijven, hiervan op de hoogte gesteld cq. 
ingelicht en betrokken worden? 

In de brief gericht aan college van burgemeester en wethouders en de raad, staat 
vermeld onder  communicatie dat deze brief onder bedrijven en verenigingen in de 
directe omgeving van de Groningenweg 6 is verspreid? De bedrijven en 
omwonenden, belanghebbenden hebben niets ontvangen, hoe kan dat?

Hoe staat het College in voor de veiligheid van de hordes aan kinderen die dagelijks 
van en naar school fietsen  over de Burgemeester van Reenensingel? Hoe staat het 
College in voor de veiligheid van Ballorig het kinderspeelparadijs, de voetbal velden, 
de hockeyvelden,  het Groenhovenpark, daar gaan mensen rond hangen? Hoe staat 
het College in voor de veiligheid van de werknemers, werkgevers, klanten,  onze 
Gouwenaren die dagelijks van en naar de bedrijven komen van:  Bob Carwash, 
Boks Fitnessschool, de woonhuizen op Groningenweg 4 ( woning en slaapkamer zit 
direct gelegen aan het hek van Groningenweg 6 ) Autocentre van Buuren, van 
Münster Sanitair, Nederhoff kraanbedrijf,  allemaal met open terreinen, de KFC, het 
Beren restaurant, Maas Autobedrijf, de pompstations, de woonwijken, 
supermarkten  etc. etc. etc?

Hoe gaan deze partijen zich veilig blijven voelen? Gecompenseerd worden voor 
schades, diefstal en waarde verminderingen van onroerend goed? 

De binnenkomst, de toegangsweg van Gouda, hoe wordt deze beveiligd?
Dit is een groot sociaal probleem in Nederland en voor Gouda, waar zeer intensief over 
gesproken moet worden met alle partijen, waarom zijn de inwoners van Gouda hier niet 
van op de hoogte gesteld? 
Bij de entree van Gouda, mensen in containers stoppen, 4/5 containers hoog, wordt dit 

een getto, een broeinest van criminaliteit staat ons te wachten, van meer dan 60 
containers op elkaar gestapeld, bij de entree van Gouda, hoe komt dat eruit te zien? 
Hoe wordt hier 24/7 controle, beveiliging en politie aanwezigheid gewaarborgd en 
overlast  en criminaliteit weggehouden? 

Deze mensen, de vluchtelingen moeten de gelegenheid krijgen om in alle rust, met veel 
begeleiding , aanvragen voor verblijfsvergunning te kunnen doen, Nederland leren 
kennen, hoe werkt het hier, de Nederlands taal eigen te maken , deze vluchtelingen 
hebben regelmaat, rust, reinheid en veiligheid nodig, denk aan hectare grond en 
weilanden, is daar al naar gekeken? En wat zijn de mogelijkheden daarin?
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Op locatie Groningenweg 6 wordt gedacht net als in het Goudse Poort gebouw, 
inwoners van Gouda te  huisvesten, kleine ondernemers, mensen met winkeltjes, op 
welke manier denken we daar vorm aan te kunnen geven?

Er is continue politiebewaking nodig  dag en nacht, is daar wel budget voor, voor de 
komende 5 jaar?

Het is mentaal en emotioneel voor de omliggende partijen op de lange termijn niet vol te 
houden, worden met de rug tegen de muur gezet en gedwongen tot onorthodoxe 
praktijken? Hoe gaan we dit voorkomen?  

Aan welke criteria moet het voldoen om te slagen en welke criteria worden 
aangehouden het niet te doen? Wat zijn die criteria? Wat zijn de richtlijnen? Wat is 
daar concreet voor nodig, welke budget en waar komt dit budget vandaan?

Waarom en waarop is de locatie in het Goudse poort gebouw stukgelopen? En waarom 
gaan we problemen verplaatsen van de Korte Akkeren naar de Goudse Poort en 
niet structureel oplossen?

En  komt er een onafhankelijk onderzoek, naar de haalbaarheid van dit plan? en deze 
locatie ? en de veiligheid voor de inwoners van Gouda, de omwonenden , 
belanghebbenden en de bedrijven? 

Met vriendelijke groet, 

Namens inwoners van Gouda, omwonende en ondernemers Goudse Poort en direct 
betrokkenen

Marjolijn van Buuren
Groningenweg 4
2803 PV  Gouda


